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JUDr. Pašková: 

Tu sa o Blike hovorilo. Môj syn pracuje v Blike a celá Blika je toho, že 31. decembra by 

Blika odtiaľ odchádza. Odnášajú sa materiály, lanária sa pracovníci, ktorí tu pracujú, aby išli 

robiť do Čiech, do Kadane alebo kde. Celá Blika je tým plná, že 31. Blika končí. Tak, či to je 

pravda, ak to je pravda, tak musíme počítať s obrovským nárastom ľudí, ktorí budú sa hlásiť 

na úrad práce.  

 PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka otázky súvisiacej s odchodom pracovníkov, resp. s montážou, demontážou. Po 

stretnutí priamo s konateľom tejto spoločnosti z Dánska, na tomto stretnutí bol prítomný aj 

pán Ing. Eliáš, bolo povedané a deklarované, že Blika má záujem splniť si svoje záväzky. To, 

čo súvisí s presunom zamestnancov aspoň z hľadiska zdôvodnenia vyplývalo z toho, že 

v Kadani je pripravované  alebo kde má byť spustené a druhá prevádzka Bliky, nemajú 

kvalifikovaných zamestnancov. Tí zamestnanci, ktorí sú tu v Trebišove, už majú 

niekoľkoročnú prax a práve ich využívajú alebo chcú využiť na to, aby pri spustení tejto 

prevádzky mali kvalifikovaných ľudí. Z informácii, ktoré máme od konateľa Bliky bola 

položená takáto otázka na tomto sedení, vyplynulo, že má záujem splniť si zmluvný záväzok. 

Pýtali sme sa na otázky o ktorých ste hovorili, bolo nám povedané, že áno, z hľadiska 

logistiky a dostupnosti trhovej je pre nich Kadaň vhodnou ďalšou alternatívou fungovania 

a práve v tejto oblasti, keďže nemajú dostatočný počet personálne už kvalifikovaných 

zamestnancov, tak na toto spustenie budú využívať práve zamestnancov odtiaľ z Trebišova.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 

Dňa: 22.6.2015 

 

 

 

 

 

 


